
 

 

  

   
   
   

 
AGENDA MR-VERGADERING  

23 september 2024, 17:15 – 18:30 uur  
Locatie: Tijo van Eeghenschool 

  
  
Aanwezig: Titia, Cornelis (directie) / Luc, Willemijn, Wilco (MR)  
Afwezig: Bart (MR), Jelmer (AC) 
  
17:00 – 17:15 uur - besloten deel - alleen MR  

  
1. Opening – 17:15 

 
Notulist: Wilco  
 

  
2. Notulen vorige vergadering d.d. 24 juni 2024 goedkeuren (Bart notulist)   

 
- Punt wordt doorgeschoven naar volgende MR-vergadering omdat de stukken niet 

voorhanden zijn op het moment van de vergadering. 
 
3.              Mededelingen AC  

- AC is niet aanwezig, Willemijn deelt input verkregen van Jelmer:  
o AC zal binnenkort voor klassenouders schooljaar 2024-2025 een 

informatiebijeenkomst organiseren om de activiteitenplanning door te nemen; 
§ Actiepunt klassenouders schooljaar 2024-2025 inventariseren; 

o Update cultuurcommissie  
§ De recente Vossenjacht was een succes; 
§ Er is een verzoek gekomen om standaard onder ouders schoolbreed 

te inventariseren welke ouders als ‘vos’ willen meedoen. 

4.              Mededelingen GMR  

- GMR niet aanwezig, geen input ontvangen. GMR vergadering is later deze week. 
- Ten behoeve van ‘Anders organiseren’ als speerpunt, is de vrag hoe de Tijo hiermee 

omgaat (11 november is Stijn bij de GMR vergadering) 
o Tijo wordt tot op heden minder geraakt aangaande het lerarentekort. 

Daarmee is de situatie nu nog steeds minder nijpend bij Tijo en lijkt het  
daarom (wellicht) minder actueel. Het lukt nog steeds om genoeg 
leerkrachten te vinden zodat voor elke groep in principe steeds een leerkracht 
staat. 

o Twijs zet nadrukkelijk in op nadenken hoe ‘Anders organiseren’ vraagt om 
anticiperen op het aankomende lerarentekort. 

§ MT Tijo heeft hier van HR Twijs de opdracht gekregen om dit 
strategisch breder vorm te geven. Het is een ingewikkeld problem, 
dat veel vraagt, ook qua geld, creativiteit en is het wenselijk om 
bijvoorbeeld als opleidingsschool te fungeren? 

§ Hoe neem je als Tijo ook ouders mee in strategisch omdenken?  
§ Bij de verbouwing is overigens ook al op dit punt geanticipeerd om 

bijvoorbeeld tussendeuren te plaatsen tussen twee nieuwe lokalen; 
§ Dit punt wordt verder opgepakt nadat Titia weer op haar plek terug is. 

5.              Aandachtspunten vanuit MR  

- Update verbouwing Tijo 



o Het feit dat op deugdelijke inhoudelijke argumenten een fusie tussen SAB en 
Tijo niet te realiseren viel, lijkt in de perceptie buiten school soms niet geheel 
helder te zijn. Wellicht kunnen MT Tijo en SAB samen bewaken dat de 
communicatie hieromtrent eenduidig afgestemd is.  

- SAB groep 7/8 
o Voor de tijdelijke oplossing geldt dat het klaslokaal voor groep 8 ok is, groep 

7 is behelpen. 
- We website van school is momenteel niet up-to-date betreffende notulen van de MR-

vergaderingen. Dit wordt gecheckt en ontbrekende notuelen zullen worden 
toegevoegd.  

 
6.              Mededelingen Directeur (Titia/Cornelis):   
 

- Update verbouwing 
o De gehele verbouwing ligt op schema, inclusief terugverhuizing rond 19 

december;  
o Ook groep 5 (zit het dichst bij de verbouwing), ondervindt geen last; 
o Comminicatie met aannemer verloopt goed; 
o MR adviseert om bij de volgende nieuwsbrief stil te staan bij de voortgang; 
o De AC zal actief worden betrokken bij de feestelijke opening van de 

verbouwde school; 
o Ten behoeve van de inrichting (vooral voor aula, daar is geen budget voor) 

als ‘goed doel’ kan de AC wellicht iets organiseren om geld hiervoor in te 
zamelen. MT zal nog concreet inventariseren wat er nodig is, wanneer en wat 
de opties zijn. Een idee is bijvoorbeeld om t.z.t schoolvoorstellingen in de 
aula op te kunnen voeren. 

- SAB groep 7/8 
o Ontvangst door SAB was goed. MT begrijpt goed dat het behelpen is, het 

vraagt veel van leerlingen en docenten. Met elkaar er het beste van maken is 
een helpende mindset, waarbij MT volop probeert adequaat in te spelen op 
issues zoals accoustiek. Het is voor de leerlingen fijn dat ze voor de pauze 
terug kunnen naar school. Het naar de SAB lopen kost helaas onderwijstijd. 
Bewaken veiligheid, het plaatsen van een noodgebouw etc is wederom 
benoemd bij de gemeente. Echter, er is geen andere oplossing want 
bijvoorbeeld een vergunningstraject voor een noodgebouw is tijdrovend en 
daardoor geen optie; 

o Groep 8 is krap, groep 7 helemaal. MT probeert daar waar mogelijk 
oplossingen te bieden; 

o MT zit 24 september samen met de leerkrachten van groep 7 en 8, 
aangezien er mogelijk een lokaal eerder opgeleverd kan worden. Doel van 
het overleg: praktische oplossingen doornemen hoe hier het beste op in te 
spelen; 

- Vervanging Titia 
o Tijo heeft dit intern kunnen oplossen en formele communicatie is 23 

september met ouders gedeeld; 
- Schoolplan 

o Het Schoolplan 2024-2028 is zoals in vorige notulen aangegeven, vertraagd.  
o Tijo werkt momenteel hard aan het schoolplan 2024-2028. Deze zal 

binnenkort doorgestuurd worden naar de MR voor feedback/ instemming; 
- Jaarplan 

o Het Jaarplan 2024-2025 moet nog worden voorgelegd aan het bestuur 
o In november/ december 2024 zal Cornelis het Jaarplan presenteren aan 

zowel het team als aan vier andere Twijs scholen; 
- TSO/ouderbijdragen gelden  

o Vaststellen bedragen 
§ TSO – wel/ niet indexeren? Is vorig jaar al doorgevoerd, wat wordt 

het dit jaar? Cornelis zal dit nog nakijken en input geven aangaande 
communicatie;  



§ AC ouderbijdrage – is vorig jaar naar EUR 110 verhoogd (was EUR 
105). Is een verhoging wel nodig? Dit zal nog beoordeeld worden, 
onder andere door het AC-programma tegen het licht te houden.   

§ MR zal status inventariseren en vervolgens iinput geven aan MT voor 
vast te stellen bedragen. 
  

- Kerst 
o De Tijo kerstwerkgroep (leerkrachten + AC) organiseert dit; 
o MT staat voor dat groepen 7 en 8 ook gewoon kerst zullen vieren op de Tijo 

(niet SAB);  
o Goede en tijdige communicatie, de grote lijn schetsen is cruciaal, temeer 

omdat er nu door omstandigheden een afwijkend programma gewenst is. 
 

7.              Wvttk/ rondvraag  
  

- Geen punten. 
 

8.              Afsluiting  
 

 


